
Referat af bestyrelsesmøde” Året Rundt” 

Tid:   tirsdag den 1. juni, 2023,  

Sted: Roklubbens mødelokale 

Tilstedeværende: Alex Boll, Lone Jensen, Hanne Bovbjerg, Jette Anker Møller,  Sonja Sanggaard, 
Kurt Thinggaard  

 

1. Opsamling fra sidste referat:  
Michael har ikke været på det bevilgede GUS kursus endnu. Det venter, til der er nok til et hold. 
Skabet med brochurer er sat op bliver pænt brugt. Logoet på assescories diskuteres stadig. 
Saunaudvalget der er sat på sagen spørges, om de kunne være interesserede i, at der bliver lavet en 
intern konkurrence (med gevinst) i klubben om det bedste forslag. Logoet skal gerne komme på 
plads efter sommeren. 

2. Økonomi:  
Den er stabil og god. Saunaen bruges meget og giver en pæn indtægt. 

3. Nyt fra saunaudvalget v/Jette:  
Der har været flg. Arrangementer: Ladies week (uge 19), sæsonafslutning (25/5), besøg fra Skive, 
frivilligdag på torvet, tur til Sydthy Kurbad (Hurup).  

4. Saunaudvalget fik bevilget et større økonomisk råderum til arrangementer mm. 
5. Jette har haft møde med Rasmus Christensen fra Morsø kommune. Vi har fået rigtig fint med 

rengøringsmaterialer. 
6. Møde med forpagter Torben fra Vandrehjemmet: 

Han havde fået klager fra gæster over at saunafolket på vej fra sauna til fjord, går helt tæt på 
værelsesvinduerne. Kurt sættet et reb op ved saunaen, så baderne er nødt til at gå forbi roklubben i 
stedet, når næste saunasæson starter. 

7. Ang. Fælles badedag d. 10. juni har Hanne problem med morgenmadsserveringen. Ingen i 
bestyrelsen kunne træde til. Hun vil spørge Grete Lysdal om hun kan skaffe en afløser. 

8. Kommunen har bevilget et vinterbadepunkts-flag (sikke et ord) til klubben. Det skal hejses op, når 
det blå badeflag tages ned (15.9-31.5).  

9. Næste møde: 4/9 kl. 16.00 i roklubben. 
10. Referat Kurt. 

 
 
 

 

 

 


